
Dagsorden til UAU møde 15 januar 2025 

1. Referent 
o Thomas 

2. Kage – Thomas 
o Udliciteret til Karen. Meget lækker honningkage med lokal honning fra 

skovhjælperne 
 

3. Opfølgning fra sidste: 

Skaderederne - de er nu blevet fjernet. 

- Det lader til at  det allerede har hjulpet og at der nu er flere små fugle i haverne. 

Grøn mand - er vist nok ansat nu? - orientering om ham? 

- Er ansat. Han har en halv gartneruddannelse og har mange års erfaring fra tilsvarende job. 
- Vi skal have arrangeret en rundtur i byggeriet sammen med ham og med en af de øvrige 

medarbejdere (Evt Jimmi). Der skal laves en aftale ,med Nikolaj. Jens tager sig det. Det 
skal være så hurtigt som muligt efter han er startet. Jens laver en aftale og skriver til os 
andre. Så ser vi hvem der kan. 

Fodboldbanen - blev der snakket med Mitzi om robinieskud, tromling og tilsåning af banen? 

- Jens har talt med Mitzi, der har sendt det videre til NCC. Siden er der ikke sket noget. 
Næste skridt er at tale med Nikolaj Martin Mohr (Rambøl) 

 

Genplantningsplan og  

- Der skulle ansættes en ny person til at tage sig af dette. Vi kender ikke status på dette. 
- Thomas tager dette op med afdelingsbestyrelsen (Vinie).  Vi står fortsat til rådighed i 

forbindelse med at forklare yderligere i det omfang det er nødvendigt. 
 

De (grå) grønne cykelskur-tage - blev der snakket med Nicolai? 

- Til maj laver vi en status og kigger på diversiteten på de grønne tage. Dette skal så 
sammenholdes med det der blev lovet fra leverandøren. Det skal vurderes om 
plantesammensætningen er bæredygtig og over tid vil bevare diversiteten. 

- Et proof of concept er udført af Jens T. da en af bakkerne er bragt til Sverige og anbragt på 
et tag. Dette viser at artsrigdommen er begrænset. 

Skader på beplantningen – er rapporten kommet? 

- Vi har endnu ikke hørt noget.  Lis tager fat i Nicolai.  

 

4. Pjece om plantning i forbede 
- Den skal lige gås igennem en gang til. Det skal præciseres vedr at der ikke plantes træer i 

forbede. Rodspæren skal ikke 110 cm ned i jorden. Jens kigger den igennem igen og 



aflevere til Lis sender den rundt til UAU. Når alle har godkendt aflevere hun den til tryk i 
Ejendomskontoret. 

- Hvordan skal vi finansiere rodspærre. Thomas spørger Vinie Vi vurdere at der skal bruges 
200 meter til at starte op og ca 25 m om året-. (Prisen er ca 2500,- for 30 m) 

-  
- Eksisterende beplantning. 

o Der skal etableres en rodspærre ved Robinien der er plantet ved Åleslippen og rvt 
andre steder hvor det er relevant.  

o Driften skal have besked om dette. Det tages op med den nye grønne mand. 
o  

5. Vedmur 
o Jens har givet sig selv en ny kæde til hans motorsav i fødseldagsgave. Den skal så 

lige sættes på. Men når det er sket vil Jens skære det træ op der ligger. Men vi skal 
hjælpes ad med at lægge det op.  Vedmuren skal fortsætte ned langs snorrestæde. 

o Vi mødes d.18/2 kl 10:00 
 

6. Forslag til steder i Slipperne, som til en start kunne tilplantes: Den lille plads hvor Mr. 
Strong står nu. Eller den lille, trekantede plads bag Torveslipperne, nær ved højen med 
snebærbuskene 
 

7. Ind i det grønne. 
 

o Tine Sønderby har søgt og fået nogle penge  50.000 til et projekt der adresserer 
Fælleskab, Klima og biodiversitet. Vi er blevet spurgt om hvad vi kunne forestille os. 
I den forbindelse har Jens foreslået at vi laver noget omkring på den lille høj. Der i 
forvejen godkendt et projekt på dette sted. Afdelings bestyrelsen støtter forslagt 

o Vi kan evt spæde de 30.000 kr som Nicloai har mener vi ville kunne bruge forud for 
den egentlige plan startes op. 

o Der er møde med Tine d.21/1. I den forbindelse hører vi også om der mulighed for 
at bruge de 30.000 som Nicolai har stillet os i udsigt. Jens T tager det op. 

o  
8. Henvendelse fra Bolignyt. 

o Jens er blevet kontaktet af en fra Bolignyt som vil skrive en artikel om beplantning. 
Hun vil gerne se vores pjece. Jens sender den til hende efter UAU’s accept. Givet 
på mødet. Hun vil skrive noget og sende det til os  

9. Ide Fra Jens; Konference for ansatte om vores grønne områder. 
o Jens har talt med Kim (Gartner  fa GB). Om lave en konference for ansatte i Bo Vest 

for at øge bevidstheden om vores grønne områder. 
o Jens har efterfølgende talt med Tine Sønderby der meget gerne vil støtte dette. 
o Bo-Vest vil gerne lægge lokaler til 
o UAU kunne stå for det praktiske (Kaffe, servere mad) 
o Vi forestiller os et deltagergebyr på 250 kr. 
o Jens og Kim og Tina fortsætter med planlægningen. 
o UAU stiller gerne op med praktisk hjælp. 

10. Evt. 



o NCC har skåret et æbletræ ned  i en meters højde i støvlestræde. (Over 20 år 
gammelt)  Det var et af de gode æbletræer. (Ananas) 

i. Jens har skrevet til Mitzi, men har ikke hørt noget. Jens tager fat i Niclai 
(Rambøl) 

o Bilkørsel i Hyldspjældet 
i. Det er et problem at koderne ikke bliver skiftet 
ii. Det er et problem at man ikke kan se at man ikke må køre ind ved lågen i 

genbrugsgården. 
iii. Thomas tager dette op med AB. 

 
11. Dato næste møde 

o 26/2 kl 19:00 i aktivhuset hvis det er klar. Ellers hos Lis. 
12. Kage næste møde 

o Anne 
 
 
 


